
 

 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                        

Protokół nr XL/14 

 z posiedzenia Rady Powiatu Gryfickiego IV kadencji 

w dniu 14 lutego 2014 r. 

 

 

  
Czterdzieste posiedzenie Rady Powiatu Gryfickiego IV kadencji odbyło się dnia                

14 lutego 2014 r., w sali 315 w siedzibie Starostwa Powiatowego w Gryficach przy  Placu 

Zwycięstwa 37. Posiedzenie rozpoczęło się  o godz. 10.00  i zakończyło się  o godz. 10.45. 

Skład ustawowy Rady Powiatu Gryfickiego liczy 19 radnych – na sesji obecnych było                  

13 radnych,  5 radnych nie obecnych usprawiedliwionych – Leszek Cieciórski, Józef      

Domański,  Marek Gołuchowski, Roman  Łobożewicz, Dorota Klimowicz :  1 radny złożył 

mandat – Zbigniew Chabowski. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Lista przybyłych gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli również: Pan Ireneusz Wojciechowicz - Wicestarosta            

Powiatu, Skarbnik Powiatu – Grażyna Obrębska – Starzec,  Stanisław Hołubczak  -   

Sekretarz Powiatu, dyrektor Placówki Opiekuńczo Wychowawczej Dom dla Dzieci                   

w  Gryficach – Aldona Byczkiewicz, dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie           

w Gryficach – Ewa Godycka,  dyrektor Wydziału  Urbanistyki, Architektury                       

i Budownictwa – Dariusz Grochowicz, dyrektor Powiatowego Ośrodka Dokumentacji 

Geodezyjnej  i Kartograficznej w Gryficach – Andrzej Olszak,  dyrektor Wydziału             

Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami – Ryszard Niemczuk, dyrektor Powiatowego 

Urzędu Pracy  w Gryficach – Beata Smoleńska, dyrektor Zespołu Szkół                            

Ponadgimnazjalnych w Gryficach  – Stanisław Stolz,  dyrektor Zespołu Szkół Ponadgim-

nazjalnych w Trzebiatowie - Renata Tracz ,   dyrektor Zespołu Szkół Ponadgimnazjaln-

cych w Płotach – Jadwiga Wypijewska, dyrektor Wydziału Rolnictwa, Leśnictwa i Ochro-

ny Środowiska – Dariusz Żrółka, dyrektor Wydziału Edukacji – Marta Zinowik – Łako-

my,  Doradca  Starosty  ds. Zarządzania Sportem i Kulturą - Przemysław Kowalewski. 
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Czterdziestą sesję Rady Powiatu Gryfickiego otworzyła o godz. 10.00                               

Przewodnicząca  Rady Powiatu Renata Teresa Korek. Powitała zebranych następnie na    

podstawie listy obecności stwierdziła quorum. 

 

  Przewodnicząca Rady Renata Teresa Korek  odczytała porządek obrad, zapytała radnych   

czy mają uwagi do porządku obrad.  

  Wicestarosta Ireneusz Wojciechowicz poprosił o wprowadzenie nowych projektów uchwał 

do porządku obrad XL sesji Rady Powiatu: 

- w sprawie przyjęcia stanowiska o sprzeciwie  wobec powrotu do podziału  

administracyjnego kraju na 49 województw oraz  likwidacji powiatów, 

-   w sprawie wykonywania przez Powiat  Gryficki działalności telekomunikacyjnej nie 

będącej działalnością gospodarczą. 

 

  Przewodnicząca Rady Renata Teresa Korek poprosiła radnych o przegłosowanie 

wprowadzenia   projektów uchwał w sprawie przyjęcia stanowiska o sprzeciwie  wobec 

powrotu do podziału  administracyjnego kraju na 49 województw oraz  likwidacji 

powiatów, a także w sprawie wykonywania przez Powiat Gryficki działalności 

telekomunikacyjnej nie będącej działalnością gospodarczą. 

 

  W wyniku głosowania przy 13 głosach za radni wprowadzili projekty uchwał do porządku 

obrad XL sesji Rady Powiatu. 

 

   

  Przewodnicząca Rady Renata Teresa Korek poprosiła radnych o przegłosowanie porządku 

obrad po zmianie. 

 

  W wyniku głosowania przy „13” głosach „za” radni jednomyślnie przyjęli  nowy porządek 

obrad XL sesji Rady Powiatu, który stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
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1. Sprawy regulaminowe: 

a) otwarcie posiedzenia, 

b) stwierdzenie quorum, 

c) przyjęcie  porządku obrad, 

d) przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia. 

2. Sprawozdanie z prac Zarządu Powiatu między sesjami. 

3. Sprawozdanie dotyczące rozliczenia wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli   

w 2013 r., na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach                     

i placówkach  prowadzonych przez Powiat Gryficki. 

4. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie  zmiany uchwały Nr XXXVIII/284/13 

Rady Powiatu Gryfickiego oraz  zmian w budżecie powiatu na 2014 rok. 

5. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVIII/285/13 

Rady Powiatu Gryfickiego w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy       

finansowej Powiatu Gryfickiego na lata 2014-2024. 

6. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie udzielenia pomocy finansowej innej    

jednostce samorządu terytorialnego. 

7. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie  określenia przystanków                        

komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Powiat Gryficki, 

udostępnionych dla operatorów  i przewoźników oraz warunków i zasad korzystania 

z tych przystanków. 

8. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie uchwalenia regulaminu użytkowania hali 

widowiskowo-sportowej Gryf Arena w Gryficach. 

9. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu       

radnego. 

10. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia stanowiska o sprzeciwie wobec 

powrotu do podziału administracyjnego kraju na 49 województw oraz likwidacji          

powiatów. 

11. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie wykonywania przez Powiat Gryficki 

działalności telekomunikacyjnej nie będącej działalnością gospodarczą. 

12. Interpelacje i zapytania radnych. 
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13. Informacje i komunikaty Przewodniczącej Rady. 

14. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

15. Wolne wnioski. 

16. Zakończenie posiedzenia.                                               

 
 

Ad 2) 

Sprawozdanie z prac Zarządu Powiatu między sesjami. 

Przewodnicząca Rady Renata Teresa Korek zapytała radnych czy mają uwagi                    

do Sprawozdania  z prac Zarządu Powiatu między sesjami z ostatniego posiedzenia.  

Radni nie mieli uwag. 

W wyniku głosowania przy „13” głosach „za”,  zostało  przyjęte sprawozdanie z prac            

Zarządu Powiatu między sesjami, które stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Ad 3) 

Sprawozdanie dotyczące rozliczenia wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli       

w 2013 r., na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach                   

prowadzonych przez Powiat Gryficki. 

Przewodnicząca Rady - Renata Teresa Korek poprosiła Pana Wicestarostę Ireneusza 

Wojciechowicza o odczytanie sprawozdania. 

 

Wicestarosta Ireneusz Wojciechowicz  wyjaśnił, że na podstawie  art. 30 a ust. 5 ustawy              

z dnia 26 stycznia 1982 r. Karta Nauczyciela  przedstawiono sprawozdanie z wysokości 

średnich wynagrodzeń nauczycieli  na poszczególnych  stopniach awansu zawodowego                  

w szkołach  prowadzonych przez  jednostkę samorządu terytorialnego w roku 2013. 

Przewodnicząca Rady - Renata Teresa Korek poinformowała, że sprawozdanie było 

omawiane na komisjach stałych Rady Powiatu. 

Przewodnicząca Rady - Renata Teresa Korek zapytała radnych czy mają uwagi i pytania 

do w/w sprawozdania. 

Radni nie mieli pytań. 

Przewodnicząca Rady Renata Teresa Korek poprosiła o przegłosowanie  sprawozdania. 
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W wyniku głosowania przy „13” głosach ”za”, zostało przyjęte sprawozdanie z wysokości  

średnich  wynagrodzeń nauczycieli  na poszczególnych  stopniach awansu zawodowego               

w szkołach prowadzonych  przez  jednostkę  samorządu  terytorialnego  w roku 2013. 

która stanowi  załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Ad 4) 

Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie  zmiany uchwały Nr XXXVIII/284/13 Rady 

Powiatu Gryfickiego oraz  zmian w budżecie powiatu na 2014 rok. 

Przewodnicząca Rady - Renata Teresa Korek  poprosiła Panią Skarbnik Grażynę           

Obrębską –Starzec o omówienie autopoprawki do projektu uchwały. 

Skarbnik Powiatu Grażyna Obrębska - Starzec szczegółowo omówiła autopoprawkę                

do w/w projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady - Renata Teresa Korek odczytała projekt uchwały. 

Przewodnicząca zapytała radnych  czy mają pytania do odczytanego projektu uchwały. 

Radni nie mieli pytań. 

Przewodnicząca Rady Renata Teresa Korek poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

W wyniku głosowania przy „13” głosach ”za”, została podjęta uchwała XL/294/14            

w sprawie  zmiany uchwały Nr XXXVIII/284/13 Rady Powiatu Gryfickiego oraz  zmian                

w budżecie powiatu na 2014 rok, która stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

 

Ad 5) 

Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVIII/285/13 Rady  

Powiatu Gryfickiego w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej      

Powiatu Gryfickiego na lata 2014-2024. 

Przewodnicząca Rady - Renata Teresa Korek odczytała projekt uchwały. 

Przewodnicząca zapytała radnych  czy mają pytania do odczytanego projektu uchwały. 

Radni nie mieli pytań. 

Przewodnicząca Rady Renata Teresa Korek poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
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W wyniku głosowania przy „13” głosach ”za”, została podjęta uchwała                                    

Nr XL/295/14,w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVIII/285/13 Rady  Powiatu Gryfickiego 

w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej      Powiatu Gryfickiego na 

lata 2014-2024, która stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  

 

Ad 6) 

Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie udzielenia pomocy finansowej innej      

jednostce samorządu terytorialnego. 

Przewodnicząca Rady - Renata Teresa Korek odczytała projekt uchwały. 

Przewodnicząca zapytała radnych  czy mają pytania do odczytanego projektu uchwały. 

Radni nie mieli pytań. 

Przewodnicząca Rady Renata Teresa Korek poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

W wyniku głosowania przy „13” głosach ”za”, została podjęta uchwała                                    

Nr XL/296/14,  w sprawie udzielenia pomocy finansowej innej  jednostce samorządu        

terytorialnego, która stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  

 

Ad 7) 

Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie  określenia przystanków                           

komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Powiat Gryficki,        

udostępnionych dla operatorów  i przewoźników oraz warunków i zasad korzystania           

z tych przystanków. 

Przewodnicząca Rady - Renata Teresa Korek odczytała projekt uchwały. 

Przewodnicząca zapytała radnych  czy mają pytania do odczytanego projektu uchwały. 

Radni nie mieli pytań. 

Przewodnicząca Rady Renata Teresa Korek poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

W wyniku głosowania przy „13” głosach ”za”, została podjęta uchwała                                    

Nr XL/297/14, w sprawie  określenia przystanków  komunikacyjnych, których właścicielem 

lub zarządzającym jest Powiat Gryficki,  udostępnionych dla operatorów  i przewoźników 

oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków, która stanowi załącznik nr 9                

do protokołu.  
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Ad 8) 

Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie uchwalenia regulaminu użytkowania hali 

widowiskowo-sportowej Gryf Arena w Gryficach. 

Przewodnicząca Rady - Renata Teresa Korek odczytała projekt uchwały. 

Przewodnicząca zapytała radnych  czy mają pytania do odczytanego projektu uchwały. 

Radni nie mieli pytań. 

Przewodnicząca Rady Renata Teresa Korek poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

W wyniku głosowania przy „13” głosach ”za”, została podjęta uchwała                                    

Nr XL/298/14, w sprawie  uchwalenia regulaminu użytkowania hali widowiskowo          

sportowej Gryf Arena w Gryficach, która stanowi załącznik nr 10 do protokołu.  

 

Ad 9) 

Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu       

radnego. 

Przewodnicząca Rady - Renata Teresa Korek odczytała projekt uchwały. 

Przewodnicząca zapytała radnych  czy mają pytania do odczytanego projektu uchwały. 

Radny Sławomir Sidor zadał pytanie Pani Przewodniczącej Rady  czy w uchwale jest 

odpowiedni zapis z dniem podjęcia  czy powinien znaleźć się zapis z dniem wygaszenia. 

Przewodnicząca Rady Renata Teresa Korek  odpowiedziała, że uchwała wchodzi w życie 

z dniem podjęcia i tak powinno być, dodała, że uchwała była sprawdzona przez Radcę 

Prawnego.  

Radny Sławomir Sidor zapytał czy do wczoraj Pan Chabowski jest radnym czy nie. 

Przewodnicząca Rady Renata Teresa Korek odpowiedziała, że nie,  do 15 października 

był radnym, ponieważ wtedy podjął pracę. Dodała, że w uzasadnieniu jest wszystko  

wyjaśnione. Ponadto podkreśliła, że na komisjach zostały poprawione drobne błędy 

drukarskie w uchwale. 

Radni nie mieli innych pytań. 

 Przewodnicząca Rady Renata Teresa Korek poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
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W wyniku głosowania przy „12” głosach ”za”, „1” głosie „wstrzymującym” została           

podjęta uchwała  Nr XL/299/14, w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego, 

która stanowi załącznik nr 11 do protokołu.  

 

 

Ad 10) 

Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia stanowiska o sprzeciwie wobec 

powrotu do podziału administracyjnego kraju na 49 województw oraz   likwidacji  

powiatów. 

Przewodnicząca Rady - Renata Teresa Korek odczytała projekt uchwały. 

Przewodnicząca zapytała radnych  czy mają pytania do odczytanego projektu uchwały. 

Radni nie mieli pytań. 

Przewodnicząca Rady Renata Teresa Korek poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

W wyniku głosowania przy „11” głosach ”za”, „2” głosach „wstrzymujących” została 

podjęta uchwała  Nr XL/300/14, w sprawie przyjęcia stanowiska o sprzeciwie wobec                 

powrotu do podziału administracyjnego kraju na 49 województw oraz likwidacji                

powiatów, która stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  

 

 

Ad 11) 

Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie wykonywania przez Powiat Gryficki     

działalności telekomunikacyjnej nie będącej działalnością gospodarczą. 

Przewodnicząca Rady - Renata Teresa Korek odczytała projekt uchwały. 

Przewodnicząca zapytała radnych  czy mają pytania do odczytanego projektu uchwały. 

Radni nie mieli pytań. 

Przewodnicząca Rady Renata Teresa Korek poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

W wyniku głosowania przy „13” głosach ”za” została podjęta uchwała  Nr XL/301/14             

w sprawie wykonywania przez Powiat Gryficki działalności telekomunikacyjnej nie        

będącej działalnością gospodarczą, która stanowi załącznik nr 13 do protokołu.  
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Ad 12) 

     Interpelacje i zapytania radnych. 

     W tym punkcie nie było uwag. 

 

     Ad 13) 

     Informacje i komunikaty Przewodniczącej Rady. 

Przewodnicząca Rady Renata Teresa Korek każdy z radnych otrzymał formularze 

oświadczeń majątkowych, poprosiła radnych o ich wypełnienie i złożenie oświadczeń            

majątkowych do Biura Rady do dnia 30 kwietnia 2014 r. Przewodnicząca Rady                  

Renata Teresa Korek poinformowała, że w tym roku mija 15 lecie samorządu                          

wojewódzkiego oraz samorządu  powiatowego, gościliśmy  razem ze Starostą na obchodach                 

w Szczecinie, myślę że my uczcimy to 15 lecie, proszę o pomysły  jaki ma kształt przybrać 

ta uroczystość. Wysoka Rado otrzymaliśmy zaproszenie skierowane do nas przez              

Towarzystwo Miłośników Rzeki Regi z Siedzibą Łobzie na zawody wędkarskie Reska Troć 

2014 z cyklu zawody czterech rzek, zawody te będą się odbywały 15 i 16 lutego, rozpoczną 

się 15 lutego na czarnej drodze w Trzebiatowie. Zapraszamy serdecznie. 

 

 Ad 14) 

 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

 W tym punkcie nie było uwag 

 

 Ad 15) 

 Wolne wnioski. 

 Przewodnicząca Rady Renata Teresa Korek zapytała czy ktoś z Państwa ma zapytania. 

 

Pan Rafał Stangreciak pracownik TVN 24 zwrócił się do Rady  z zapytaniem, chciałbym się 

zapytać a właściwie  doprecyzować. Państwo Radni  dzisiaj w punkcie 8  przegłosowali  

uchwałę  a mianowicie  czy alkoholowe imprezy mogą się odbywać na hali sportowej.              

Czy ktoś odpowie, może Pan Starosta, Panie Starosto chciałbym Pana zapytać czy punkt                       

8  dotyczył  między innymi takich imprez i czy  ta zmiana  regulaminu  dotyczyła aby już taki 
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dzień jak dziś nigdy się nie powtórzył i żeby ludzie nie przychodzili do Pana  z tak trudnymi 

pytaniami na które do tej pory Pan nie może odpowiedzieć. 

 

Starosta Kazimierz Sać Pani Przewodnicząca,  Wysoka Rado, Szanowni Państwo,  bodajże 

dwa lata temu przyjechała do mnie telewizja TVN i rozmawialiśmy o drogach powiatowych. 

Poinformowałem telewizję o tym, że bez pomocy Unii, czyli bez pomocy Państwa , będzie 

ogromny problem z realizowaniem inwestycji drogowych i przeliczyłem, że bez pomocy 

Państwa ten proces może trwać bodajże 500 lat. Temat tyczył się akurat drogi do Bieczyna          

i na pytanie kiedy będziemy modernizowali drogę do Bieczyna odpowiedziałem                           

że w  przyszłym roku będziemy modernizowali drogę do Bieczyna. Jakże było moje ogromne 

zdziwienie kiedy w głównym wydaniu wiadomości TVN moje słowa zostały                    

przedstawione w zupełnie innym wymiarze ja z telewizji dowiedziałem się, że droga do      

Bieczyna będzie zrealizowana za 500 lat. 

 

Pan Rafał Stangreciak pracownik TVN 24 –Panie Starosto czy może odpowiedzieć Pan na 

zadane przeze mnie pytanie, nie rozmawiamy o drogach tylko o alkoholu w miejscu          

publicznym jakim jest hala sportowa i o zmianie regulaminu, który dzisiaj Rada                    

przegłosowała. 

 

Starosta  Kazimierz Sać - byłem ogromnie zdziwiony, że telewizja TVN przedstawiła         

zupełnie inne zdanie przy słowach niż była moja odpowiedz. 

 

Pan Rafał Stangreciak  pracownik TVN 24 - od załatwiania takich spraw są Sądy               

Powszechne zalecam, polecam natomiast proszę jeszcze raz odpowiedzieć na moje pytanie,           

i proszę szanować nasz czas niestety. 

 

Starosta – Kazimierz Sać -  Szanowni Państwo zwracam się do Rady jak też do siedzących 

gości udzielę wszelkich informacji na piśmie zgodnie z prawem prasowym, które obowiązuje 

między innym  dziennikarzy  obecnych tutaj wierzę na słowo, że są dziennikarzami bo się nie 

okazali. 
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Pan Rafał Stangreciak –pracownik TVN 24- Panie Starosto zaraz się Panu wylegitymuję,            

ja nie proszę o to by Pan pokazał legitymację Starosty, traktujmy się poważnie . 

 

Starosta Kazimierz Sać ja przedstawiłem Państwu zdarzenie z przed dwóch lat nauczony 

przykrym doświadczeniem . Odpowiadam na piśmie zgodnie z prawem prasowym, które 

obowiązuje dziennikarzy. 

 

Pan Rafał Stangreciak – pracownik TVN 24 Panie Starosto słucha nas tu dzisiaj                     

kilkadziesiąt osób może Pan spokojnie udzielić odpowiedzi na to pytanie ma Pan tylu              

świadków. 

 

Starosta Kazimierz Sać dziękuję bardzo. 

 

Pan Rafał Stangreciak – pracownik TVN 24 - Panie Starosto ma Pan tylu świadków może 

Pan odpowie na pytanie. 

 

Starosta Kazimierz Sać- Pani Przewodnicząca odpowiedziałem na pytanie. 

 

Przewodnicząca Rady Renata Teresa Korek  - Pan Starosta opowiedział na pytanie, już 

podziękował więc kontynuujmy nasze obrady, po czym zapytała czy są jeszcze pytania. 

 

Radny Sławomir Sidor - odnośnie sprawozdania istnieje informacja o drodze S 6  dotyczy              

obwodnicy  Nowogard – Płoty czy wiemy kiedy ruszy jej budowa. 

 

Na to pytanie nikt nie udzielił odpowiedzi. 

 

Radny Sławomir Sidor - pytałem o uchwałę w sprawie wygaśnięcia mandatu radnego,                 

w uzasadnieniu pisze się, że w skutek naruszenia  ustawowego zakazu łączenia mandatu                

radnego,  a na końcu znajduje się zapis, że brak  rezygnacji  z określonej  funkcji rodzi 
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wprost skutek w postaci  wygaśnięcia mandatu radnego, zaś uchwała  odpowiedniej Rady w 

tej kwestii ma charakter deklaratoryjny. Mając na uwadze Rada uznała, iż dniem               

wygaśnięcia mandatu radnego nie będzie  data złożenia  przez niego pisemnego oświadczenia 

lecz  data, w której doszło  do niedopuszczalnego łączenia  funkcji. 

 

Ad 16) 

Zakończenie posiedzenia.                                             

Przewodnicząca Rady Renata Teresa Korek  w związku z wyczerpaniem porządku obrad  

XL sesji Rady Powiatu zamknęła posiedzenie o godz. 10.45. 

 

  

 

 

 

Protokół sporządziła:                                                              Przewodnicząca Rady Powiatu 

 Justyna Roszyk    Renata Teresa Korek 

dnia 20.02.2014r 
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Załączniki: 

 

  

     Nr 1-     lista obecności radnych, 

 Nr 2 -    lista przybyłych gości 

 Nr 3 -    porządek obrad 

 Nr 4 -    protokół  z ostatniego posiedzenia. 

 Nr 5 -    Sprawozdanie z prac Zarządu Powiatu między sesjami. 

 Nr 6-     Sprawozdanie dotyczące rozliczenia wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli   w 2013 r., na poszczególnych stopniach awansu 

               zawodowego w szkołach  i placówkach  prowadzonych przez Powiat Gryficki. 

Nr 7-      uchwała Rady Powiatu w sprawie  zmiany uchwały Nr XXXVIII/284/13 Rady Powiatu Gryfickiego oraz  zmian w budżecie powiatu na 

               2014 rok. 

Nr 8-     uchwała Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVIII/285/13 Rady Powiatu Gryfickiego w sprawie uchwalenia zmiany 

              wieloletniej prognozy  finansowej Powiatu Gryfickiego na lata 2014-2024. 

Nr 9-     uchwała Rady Powiatu w sprawie udzielenia pomocy finansowej innej    jednostce samorządu terytorialnego. 

Nr 10-   uchwała Rady Powiatu w sprawie  określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Powiat 

              Gryficki, udostępnionych dla operatorów  i przewoźników oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków.  

Nr 11 -  uchwała Rady Powiatu w sprawie uchwalenia regulaminu użytkowania hali widowiskowo-sportowej Gryf Arena w Gryficach. 

Nr 12 -  uchwała Rady Powiatu w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu       radnego. 

Nr 13-       uchwała Rady Powiatu w sprawie przyjęcia stanowiska o sprzeciwie wobec powrotu do podziału administracyjnego kraju na 49        

województw oraz likwidacji  powiatów. 

Nr 14-       uchwała Rady Powiatu w sprawie wykonywania przez Powiat Gryficki działalności telekomunikacyjnej nie będącej działalnością 

gospodarczą. 

 

 

 

   Uwagi do protokołu: 

......................................................................................................................................................................................  

............................................................................................................................. ......................................................... 

Protokół przyjęto na posiedzeniu w dniu .......................................................... . 


